

親愛的屬會代表：

### **第十二屆全港大學舊生賽艇邀請賽**

第十二屆全港大學舊生賽艇邀請賽將於 2020 年 11 月 29 日（星期日）假沙田城門河舉行。現誠意邀請本地不同屬會的賽艇手參與。

隨函附上是次比賽的參賽表格及初步賽程，懇請各屬會踴躍參加。詳情如下：

比賽日期	2020 年 11 月 29 日（星期日）
截止報名日期	2020 年 11 月 15 日（星期日）下午 6 時
比賽項目	請參閱初步賽程表
比賽組別	公開組、舊生組、壯年組、新手組、混合組、Fun race
報名費用	港幣一百五十元正 一般情況下（包括參賽隊伍退出），已收取之報名費將不退還
參賽費包括	每人最多三項賽事、兩件 pizza 及三罐飲品
報名方法	填妥所屬屬會的 Google 表格 （一經確認報名，無論最後是否有參與，都必須付款）
支付參賽費	請各屬會收齊所有所屬隊員的參賽款項，於 11 月 27 日（星期五）將 <b>總數</b> 一筆過過數付款，並將入數紙副本以 whatsapp 傳送到 67699014 （BU Tank）  銀行帳戶：香港浸會大學划艇會舊生會（HKBURCAA） 銀行號碼：HSBC 534 846308 001

如有查詢，請致電 65010089 與 Zero LIN 聯絡。

香港浸會大學划艇會舊生會

主席

楊玉汶



Dear Rowing Friends,

**The 12<sup>th</sup> Inter-Universities Alumni Rowing Invitation Regatta**

The 12<sup>th</sup> Inter-University Alumni Invitation Regatta will be held on 29 November 2020 (Sunday) at Shing Mun River, Shatin. We would like to cordially invite all rowing friends in Hong Kong to join.

Please find the attached Entry Form and Preliminary Race Schedule of this Regatta and earnestly invite your club to participate in this wonderful event.

Event date	29 November 2020 (Sunday)
Entry deadline	6 pm, 15 November 2020 (Sunday)
Race	Please refer to preliminary schedule
Race categories	Open, Alumni, Master, Novice, Mix, Fun race
Entry fee	HK\$150 <b>Under normal circumstances (including crew withdrawal), entry fee received will NOT be refunded</b>
Fee inclusive	Maximum 3 entries for each rower, 2 slices of pizza and 3 cans of drinks
Enrollment	Please complete the enrollment form of respective club <b>(Once the enrollment is confirmed, individuals must pay no matter he/she participate in the event or not)</b>
Payment	Participating clubs please collect all entry fee of your teammates and pay with <b>one deposit for each club</b> before 27 November 2020 (Friday). The copy bank-in slip for payment should be sent to 67699014 (BU Tank) through Whatsapp  Bank Account: HKBURCAA Bank Number: HSBC 534 846308 001

For enquiries, please feel free to call Zero LIN at 65010089.

Yours sincerely,



YEUNG Yuk Man, Vick

Chairman

Hong Kong Baptist University Rowing Club Alumni Association